
Dag,

De fractie van BurgerBelangen wil tijdens de raadsvergadering op 10 oktober as de volgende vragen 
stellen aan het college.

Vraag: inlichtingen van het college

Afgelopen week deed de Volkskrant verslag van een onderzoek op welke wijze gemeenten omgaan 
met meldingen over mogelijk misbruik van sociale voorzieningen. Uit dat onderzoek blijkt dat 
* dat het aantal meldingen daarbij niet sterk afwijkt van de rest van Nederland, 
* maar ook dat 90% van de meldingen terecht blijken te zijn. 
Nu hecht BurgerBelangen zeer aan ons royale pakket aan voorzieningen voor mensen die dat nodig 
hebben, maar we vinden ook dat adequaat opgetreden moet worden tegen misbruik.

Vandaar de volgende vragen:

Hoeveel concrete meldingen heeft de gemeente in 2018 en 2019 (tot nu toe) gekregen over mogelijk 
of vermeend misbruik?

Is aan te geven op welke regelingen deze meldingen specifiek betrekking hadden?  

Wat was/is de procedure ná ontvangst van een melding? Wat is de procedure bij een 
onjuiste/onterechte melding? ( hoe voorkomen we dramatische gevolgen voor de burger als de 
melding onterecht/onjuist is?)

Welk bedrag was met deze meldingen gemoeid?

Welke maatregelen zijn of worden getroffen om misbruik te voorkomen.

 

Sylvia van der Heide

BurgerBelangen


